
Hallo allemaal, 
  
Zoals gisteren tijdens het constructieve overleg besproken stuur ik jullie bijgaand de definitieve 
stukken als afronding van het traject dat we de afgelopen periode met elkaar doorlopen hebben. Ik 
ben blij dat we met elkaar dit resultaat hebben kunnen bereiken. 
Als Leisurelands gaan wij hiermee akkoord en zullen na het intrekken van het beroep de uitvoering 
van de werkzaamheden ter hand nemen. 
  
Graag zou ik van jullie vernemen of jullie akkoord gaan. Omdat een natte handtekening niet mogelijk 
is zou ik graag via de mail een akkoord krijgen, graag als reply-all zodat we met elkaar het overzicht 
houden. 
  
Graag zou ik dan vervolgens ook (van Eppo?) de bevestiging krijgen dat het bezwaar bij de Raad van 
State ingetrokken is. 
Van onze kant zal ik, zodra deze helder is, de planning delen. 
Een concept-persbericht zullen we op korte termijn rondsturen voor opmerkingen zodat dat 
verstuurd kan worden na beëindiging van de procedure bij de Raad van State. 
  
Indien de omstandigheden het toelaten gaan we met elkaar het veld in om de locatie van de te 
verplanten en herplanten bomen te bepalen. Ondertussen zal ik bij de gemeente nagaan welke 
compensatie eisen zij stellen. Een persmoment zal dan tenslotte volgen bij het begin van het seizoen.  
  
Het lijkt mij goed om ons eerste ‘echte’ gebruikersoverleg na het komende zomerseizoen in te 
plannen. 
  
Mocht ik nog iets vergeten zijn dan verneem ik dat graag. 
  
Nogmaals mijn dank en goede dagen alvast! 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Adriaan van der Linden 
Manager Ontwikkeling & Realisatie 
  
Leisurelands 
Postbus 2108  
6802 CC Arnhem 
  
www.leisurelands.nl 

  
Volg ons op Facebook www.facebook.com/leisurelands 
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